
«Όχι» Τζιτζικώστα στην ανέγερση νέου
Ειδικού Σχολείου στην Θέρµη – Οργισµένη
ανακοίνωση των γονέων

17 Απριλίου, 2024, 4:22 µµ

Την οργισµένη αντίδραση της Ένωσης Συλλόγων Γονέων Δήµου Πυλαίας – Χορτιάτη

προκάλεσε η αρνητική απάντηση του περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας Απόστολου

Τζιτζικώστα στο πολυετές αίτηµα τους για ανέγερση του νέου Ειδικού Σχολείου στην Θέρµη,

σε οικόπεδο που έχει εξασφαλιστεί απόν τον Δήµο.
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Μάλιστα, όπως καταγγέλλει σε ανακοίνωση του η Ένωση, η µέχρι πρότινος

αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονίκης Βούλα Πατουλίδου είχε δηλώσει ότι η διοίκηση

Τζιτζικώστα θα στηρίξει µια τέτοια κατεύθυνση, και σήµερα λίγες εβδοµάδες αργότερα

δηλώνει αναρµόδια, ως υποψήφια ευρωβουλευτής µε την Νέα Δηµοκρατία.

«Η κατάσταση ξαναγυρίζει και πάλι στο Υπουργείο Εσωτερικών χωρίς να υπάρχει ενηµέρωση

από κανέναν, τα παιδιά µε αναπηρία και οι γονείς τους να είναι σε µια µόνιµη ανησυχία καθώς

δεν ξέρουν τι τους ξηµερώνει το αύριο, χωρίς όµως να σταµατάνε το δίκαιο των αγώνων

τους. Ως Ένωση Γονέων συνεχίζουµε να είµαστε ΔΙΠΛΑ σε µαθητές, γονείς και εκπαιδευτικούς

για να κάνουν τα όνειρά τους – την ανέγερση του νέου ειδικού σχολείου – πραγµατικότητα»

τονίζει η Ένωση Συλλόγων Γονέων Δήµου Πυλαίας – Χορτιάτη.

Αναλυτικά η ανακοίνωση:

«Οδεύουµε αισίως προς τις διακοπές του Πάσχα και σιγά – σιγά στην ολοκλήρωση της

φετινής σχολικής χρονιάς χωρίς να έχουµε δραστηριότητα στην ανέγερση του νέου Ειδικού

Σχολείου στο χώρο που έχει δοθεί από τον Δήµαρχο Θέρµης κ. Παπαδόπουλο.

Οι τελευταίες εξελίξεις και ενώ είχε πάρει την διαβεβαίωση ( αυτό άλλωστε ειπώθηκε και στην

Βουλή έπειτα από επίκαιρη ερώτηση του κ. Δελή στις 15/3/2024 ) ο Δήµαρχος Θέρµης από

τον Υπουργό Εσωτερικών κ. Λιβάνιο ότι θα στηριχθεί από το εν λόγω Υπουργείο, η συνάντηση

µε τον Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας επέφερε αρνητικές εξελίξεις.

Συγκεκριµένα ο Υπουργός κ. Λιβάνιος έδωσε την συγκατάθεση του για ολοκλήρωση της

µελέτης από τις υπηρεσίες του Δήµου Θέρµης στηρίζοντας τον Δήµαρχο στα αιτήµατά του για

το εν λόγω εγχείρηµα ούτως ώστε να προλάβει ο φάκελος να πάει ολοκληρωµένος στην

Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας για να ενταχθεί σε ειδικό χρηµατοδοτούµενο πρόγραµµα

και να ξεκινήσουν οι διαδικασίες.

Ο Δήµαρχος Θέρµης έπειτα από το ΟΚ που πήρε από τον κ. Λιβάνιο συναντήθηκε µε τον

Περιφερειάρχη για να τον ενηµερώσει όπως είναι φυσικό για το τι µέλλει γενέσθαι. Προς

έκπληξη όλων ο κ. Τζιτζικώστας ήταν κατηγορηµατικά αρνητικός για χρηµατοδότηση
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λέγοντας σύµφωνα µε όσα µας έχουν µεταφερθεί ότι έχει χρήµατα µόνο για νηπιαγωγεία……….

παρόλο που η κ. Πατουλίδου ως Αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονίκης είχε υποσχεθεί µπροστά

σε φορείς, γονείς και εκπαιδευτικούς σε συνάντηση έπειτα από κινητοποίηση στην Περιφέρεια

στο κτίριο της πρώην Νοµαρχίας τα εξής: ΄΄ Φέρτε µου οικόπεδο και εµείς ως Περιφέρεια θα

το στηρίξουµε, ο Περιφερειάρχης είναι δίπλα σας΄΄.

Πριν λίγες µέρες όταν ζητήθηκε από την κ. Πατουλίδου συνάντηση µαζί της για το εν λόγω

θέµα µας είπε ότι τώρα δεν είναι Αντιπεριφερειάρχης αλλά υπόψηφια Ευρωβουλευτής……..

Τα συµπεράσµατα δικά σας, µε τα είπα ξείπα όµως ουδείς πρόκοψε .

Η κατάσταση ξαναγυρίζει και πάλι στο Υπουργείο Εσωτερικών χωρίς να υπάρχει ενηµέρωση

από κανέναν, τα παιδιά µε αναπηρία και οι γονείς τους να είναι σε µια µόνιµη ανησυχία καθώς

δεν ξέρουν τι τους ξηµερώνει το αύριο, χωρίς όµως να σταµατάνε το δίκαιο των αγώνων τους

.

Ως Ένωση Γονέων συνεχίζουµε να είµαστε ΔΙΠΛΑ σε µαθητές, γονείς και εκπαιδευτικούς για

να κάνουν τα όνειρά τους – την ανέγερση του νέου ειδικού σχολείου – πραγµατικότητα».

Δείτε εδώ βίντεο που παρουσιάζει τον αγώνα των γονέων του 2ου ΕΕΕΕΚ Πυλαίας Χορτιάτη

για ένα ασφαλές και κατάλληλο σχολείο για τους µαθητές του:

Ο Αγώνας του 2ου ΕΕΕΕΚ Πυλαίας Χορτιάτη για ένα ασφαΟ Αγώνας του 2ου ΕΕΕΕΚ Πυλαίας Χορτιάτη για ένα ασφα……
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